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TÁBOR - Jak zabránit tomu, aby se z Holečkových sadů nestal
během zářijového festivalu Táborská setkání jeden velký mejdan s
popíjením mladistvých. Tím se v pondělí 12. srpna zabývali
táborští radní z iniciativy radního Jiřího Horeckého (ODS).

„V Holečkových sadech se schází mládež stále. O Táborských setkáních se tam ale shromažďují stovky
mladých, protože sady už jsou bezplatná zóna.  Chceme proto předem upozornit hlavně rodiče
mladistvých, že v Holečkových sadech bude během Táborských setkání zvýšený dohled městské policie.
Pokud se objeví případy opilosti dětí a mladistvých, bude se věcí zabývat orgán sociálně-právní ochrany
dětí," říká radní Horecký. R

ada města jeho návrh na zvýšený dohled strážníků přijala. Na opilou mládež a nepořádek v Holečkových
sadech si Táboráci stěžují dlouhodobě. „Padl i návrh, aby se Holečkovy sady na dobu Táborských setkání
úplně uzavřely, ale to jsme nakonec neshledali jako dobré řešení, protože Holečkovy sady mají tolik
možností přístupu, že by nebylo možné uzavření uhlídat," dodal Horecký.

Ilustrační foto.
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